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Tisztelt Elnök Asszony!

„Működési engedély és biztonsági rendszerek összefüggése?" címmel a Házszabály
90. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós környezetvédelmi és
vízügyi miniszterhez. Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Győr-Bácsa Településrészi Önkormányzata levélben fordult hozzám és kéri
segítségemet. Többek között a győri hulladékégető alatt lévő hidrogeológiai védőterület
ügyében, valamint a védőterület nagyságát meghatározó szimuláció hibája miatt .
Aggodalommal tölti el őket, hogy az égető kapacitását kívánják növelni. Véleményük szerint
az égetőre csak akkor szabad kiadni engedélyt, ha vállalják a biztonsági rendszerek
automatizálását, és ezen túl biztosítják a társadalmi ellenőrzés lehetőségét .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Tudja-e, hogy amikor a hidrogeológiai védőterületet szimulálták, akkor 4-5 kút nem
működött, sőt további kutakat terveznek?

2 . Ez a tény megváltoztatja-e a védőidom lecsökkentéséről döntő határozatot és visszaállítja
szükséges védőtávolságot?

3 . A közgyűlés határozatát támogatja-e, amely ellenzi az égető kapacitásnövelését?
4 . Elfogadja-e, hogy csak akkor adható engedély a működésre, ha a biztonsági rendszerek

automatikusan működnek, megszűnik a hátsó bedobó ajtó, lezárják a vészkéményt, és
magasabb kéményt építenek?

5. Biztosítják-e a társadalmi ellenőrzést, és ezen belül is a füstgáz adatok leolvasását a
részönkormányzatnál?

Tisztelettel várom válaszát!

Írásbeli kérdés
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